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8. schůze 
výboru pro vědu, vzdělání, kulturu, mládež a tělovýchovu,

konané ve dnech 18. a 19. listopadu od 10.00 hod.
v místnosti č. 106/1. patro v budově Poslanecké sněmovny Parlamentu, 

Sněmovní 4, Praha 1

L i s t o p a d

18. 11. 1998

Z jednání 8. schůze výboru  omluveni:



-  -

posl. Maňásek, Matějů, Kostrhun, Klanica, Bartoš, Turek, Grebeníček

k bodu 1. - Sdělení předsedy

- předs. Mareš  informoval o zamýšleném jednání s ministrem školství  E. Zemanem ve
věci vládního nařízení k soukromým školám

- poslanci byli  informováni o veřejném slyšení v senátu (materiál  je v příloze tohoto
zápisu)

- přijato usnesení: výbor pro školství doporučuje posl. Brouska jako člena připravného
výboru NRV – 1. hlas. – 13 (všichni) pro

k bodu 2. – senátní návrh zákona o svobodném přístupu k informacím – tisk 16
Odůvodnit návrh měl sen. Žantovský, který se ze závažných důvodů nemohl zúčastnit,
proto se poslanci dohodli na tomto způsobu jednání:
Bod byl formálně zahájen a poté přerušen do 21. ledna 1999 do 9.00 hod. a potom
následovala neformální rozprava, ve které vystoupil i host p. Kužílek.
Neformální rozprava:
- posl. Kučera – upozornil na změny proti původní verzi zákona, kterou projednávala
minulá Poslanecká sněmovna
- Mgr. Čechová (legislativní odbor) – předala krátkou cestou stanovisko legislativy (v
příloze tohoto zápisu a zároveň obdrží všichni poslanci) a stručně ho komentovala: § 1
– určení subjektů, kdo konkrétně bude podávat informace, sankce za neposkytnutí
nebo  za  nekvalitní  poskytnutí,  problematika  hrazení  nákladů,  odvolání,  odložení
žádosti povinným subjektem
- posl.  Pleva – domnívá se, že § 1 by měl být rozšířen o všechny subjekty, které
hospodaří s penězi ze SR, v § 16 doporučuje správní poplatky
- posl. Brousek – totéž k § 16
-  posl.  Talíř  – samospráva obcí  nebude mít náklady na zveřejňování na internetu,
upozorňuje  na  §  4  odst.  1  písm.  c)  v souvislosti  s obcemi,  navrhuje,  aby  se  toto
ustanovení nevztahovalo na orgány samosprávných obcí, v § 7 se jeví rozpor mezi
odst. 1 a 2, přimlouvá se za správní poplatky
- Mgr. Čechová – legislativa vypracovává variantní řešení k poplatkům
- posl. Kučera – upozornil na současný spor mezi uživateli internetu a  SPT Telecom
- posl. Rozehnal - § 2 odst. 1 – postoupení
- dr. Peřich (NKÚ)  - navrhuje v § 17 nový odst. 2 v přibližně tomto znění:  uveřejňuje-li
výroční zprávu, je povinnen v této výroční zprávě uveřejnit údaje uvedené v odst. 1

k bodu 3 – různé

- dalším členem podvýboru pro mediální legislativu byl zvolen posl. Sobotka

- posl. Bartoš - podal informaci o výstavbě sportovního stadionu ve Velkém Oseku,
požádal podvýbor pro TV o projednání
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-  -

- posl. Pícl – informoval o tom, že spolu s předs. Marešem se stali  členy konkurzní
komise s hlasem poradním pro volbu ředitele školy ve Vrapicích

- posl. Kučera – opět otevřel problém zdražování SPT Telecom – posl. Talíř upozornil
na petici, která má být předána PV, předs. Mareš se  v této věci spojí s předsedou PV
posl. Cyrilem Svobodou

K bodu 4. - Návrh termínu a pořadu další schůze

Schválena pozvánka  9. schůze výboru –  3. hlas. – 12 (všichni) pro

19. 11. 1998

Jednání výboru v objektu Rady ČR pro rozhlasové a televizní vysílání.

        Radim  T u r e k   v. r.                                                  Petr  M a r e š   v.  r.
   ověřovatel            předseda

 výboru pro vědu, vzdělání,                     výboru pro vědu, vzdělání, 
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